
СТЕНОГРАМА 

засідання Комітету Верховної Ради України з питань здоров'я нації, 

медичної допомоги та медичного страхування 

 

8 квітня 2024 року 

 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Колеги, вітаю. Розпочинаємо засідання Комітету з 

питань здоров'я нації, медичної допомоги та медичного страхування. 

Інформую учасників, що на засіданні відбувається аудіо, відеозапис. 

Також відеотрансляція нашого засідання здійснюється в онлайн-режимі на 

офіційній сторінці у фейсбук комітету.  

Мною отримано попередню згоду від більшості народних депутатів 

членів комітету, відповідно до пункту четвертого Розділу VIII Закону 

України про комітети ми проводимо наше засідання в режимі 

відеоконференції.  

Відповідно до частини третьої статті 44 Закону "Про комітети 

Верховної Ради України" у зв'язку із відсутністю з поважних причин  

секретаря комітету народного депутата України Яни Зінкевич доручаю 

здійснення підрахунку голосів… 

ДМИТРІЄВА О.О. Дмитрієва присутня. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Так, бачу, Оксано Олександрівно. І якраз вам і 

довіряю сьогодні вести підрахунок голосів.  

Спочатку встановлюємо наявність кворуму. Прошу відповідати 

"присутній" чи "присутня", коли я називаю ваше прізвище.  

Булах. Немає. 

Вагнєр.  

ВАГНЄВ В.О. Присутня.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Вірастюк.  

Гурін. 

ГУРІН Д.О. Присутній.  
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РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дмитрієва.  

ДМИТРІЄВА О.О. Присутня.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Довгий.  

Дубіль.  

ДУБІЛЬ В.О. Присутній.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дубнов.  

ДУБНОВ А.В. Присутній.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Заславський.  

ЗАСЛАВСЬКИЙ Ю.І. Присутній. Доброго дня. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Доброго дня. 

Зінкевич. Відсутня.  

Зуб.  

ЗУБ В.О. Присутній.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Кузьміних. 

КУЗЬМІНИХ С.В. Присутній.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Макаренко. Немає. 

Перебийніс.  

ПЕРЕБИЙНІС М.В. Присутній.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Радуцький присутній.  

Стефанишина.  

СТЕФАНИШИНА О.А. Присутня. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. На засіданні комітету присутні, Оксано 

Олександрівно, скільки? 

ДМИТРІЄВА О.О. 11 у мене вийшло.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. 11 членів комітету. Кворум є.  

Сьогодні у нашому засіданні беруть участь. Прошу, коли я озвучую 

прізвище, відповідати "присутній" для того, щоб зафіксувати це в протоколі 

засідання.  
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Від Міністерства охорони здоров'я: заступник міністра охорони 

здоров'я України – Головний державний санітарний лікар Кузін Ігор 

Володимирович. 

КУЗІН І.В. Доброго дня. Присутній.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Стрілка Василь Євгенійович – директор 

департаменту високотехнологічної медичної допомоги та інновацій 

Міністерства охорони здоров'я України.  

СТРІЛКА В.Є. Добрий день. Присутній. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Отже розпочинаємо нашу роботу із затвердження 

порядку денного. Сьогодні у нас короткий порядок денний, я попередньо 

його надсилав. Пропоную його затвердити. Прошу членів комітету увімкнути 

камери та проголосувати "за", "проти" чи "утримався" шляхом підняття рук, 

як це передбачено законом. Прошу голосувати. 

Вагнєр. 

ВАГНЄР В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Вірастюк. Немає. 

Гурін. 

ГУРІН Д.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дмитрієва. 

ДМИТРІЄВА О.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дубіль. 

ДУБІЛЬ В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дубнов. 

ДУБНОВ А.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Заславський. 

ЗАСЛАВСЬКИЙ Ю.І. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Зуб. 

ЗУБ В.О. За. 
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РАДУЦЬКИЙ М.Б. Кузьміних. 

КУЗЬМІНИХ С.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Перебийніс. 

ПЕРЕБИЙНІС М.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Радуцький – за. 

Стефанишина. 

СТЕФАНИШИНА О.А. За. 

ДМИТРІЄВА О.О. 11. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. За – 11. Дякую. 

Порядок денний затверджено. 

Колеги, переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання порядку денного. Про проект Закону про внесення змін 

до деяких законодавчих актів України щодо посилення спроможності 

наглядових рад закладів охорони здоров'я та продовження спрощеного 

періоду реорганізації в державні некомерційні підприємства (реєстр. 

№ 10094), друге читання. 

Колеги, нагадаю, що законопроект 10094, підготовлений до розгляду у 

другому читанні, ми розглянули на минулому засіданні 29 березня. Але до 

нас звернулося Міністерство охорони здоров'я України стосовно 

необхідності внесення додаткової поправки до законопроекту 10094, яка 

дозволить залучати заклади фізичної культури і спорту до надання послуг з 

фізкультурно-спортивного відновлення наших ветеранів. Сьогодні це дуже 

гостре питання, адже мова йде про можливість надання ветеранам-інвалідам 

послуг з відновлення у закладах фізичної культури і спорту.  

Відповідні обґрунтування щодо цих поправок були вам попередньо 

розіслані для ознайомлення. 

Прошу Міністерство охорони здоров'я коротко обґрунтувати суть 

пропозиції. У вас 3 хвилини.  

Слово надається… Хто буде, пан Кузін чи пан Стрілка? 
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СТРІЛКА В.Є. Пан Василь Стрілка буде. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Прошу.  

СТРІЛКА В.Є. Добрий день, шановні колеги! Дякую за надане слово. 

З чим ми зіткнулися зараз? Що ми як Міністерство охорони здоров'я 

відповідальні за реабілітацію у сфері охорони здоров'я і також у 

законодавстві є визначення "фізкультурно-спортивна реабілітація". І коли ми 

разом з Міністерством ветеранів підійшли до того, щоб врегулювати питання 

з фізкультурно-спортивної реабілітації, виникла проблема, що необхідно 

передбачити, умовно, в спортзалах наявність лікарів з фізичної, 

реабілітаційної медицини, фізичних терапевтів, (нерозбірливо) …терапевтів, 

тому що реабілітація  як така,  вона надається мультидисциплінарною  

реабілітаційною командою. І це відповідно ускладнює життя для місць, 

умовно, спортзалів, там де можуть проходити відновлення наші захисники, 

їм необхідні будуть ліцензії, там необхідно прописати ті стандарти і  

залучення медичних працівників там, де по суті вони логічно не мали би бути 

в принципі.  

Тому для того, щоб і усунути цю колізію, розвести ці питання, щоб 

було чітко зрозуміло, що ось є реабілітація в сфері охорони здоров’я, 

мультидисциплінарна команда фахівців і так далі, це одна річ, і друге -  це 

фізкультурно-спортивні відновлення, коли фізичні вправи, працювання з 

тренером допомагають відновлюватись, але не реабілітують, і повернення 

теж до життя, то ми і пропонуємо і просимо внести ці правки.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дякую.  

Колеги, ну суть пропозиції зрозуміла, ці поправки важливі для наших 

ветеранів і вони повністю відповідають тій реформі МСЕК і взагалі питань 

соціального захисту, які були погоджені урядом ще минулого року, і в нас 

цей рік якраз згідно робочої групи уряду якраз присвячений тому, щоб до 

кінця року повністю реформувати цю систему. Тому дуже важливо, на мою 
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думку, надати таку можливість Міністерству охорони здоров’я саме цією 

поправкою в законі.  

В надісланій порівняльній таблиці до законопроекту ця пропозиція 

міністерства щодо внесення змін до Закону України "Про реабілітацію осіб з 

інвалідністю та про фізичну культуру і спорт" внесена у комітетську 

поправку № 22. Оскільки це поправка комітету, ми можемо її корегувати. 

Інші положення, проголосовані нами на минулому засіданні, кінцевої 

редакції законопроекту, не зазнали змін. 

Отже переходимо до голосування. Вношу пропозицію переглянути 

попереднє рішення комітету від 29 березня 24-го року, протокол № 139, щодо 

проекту Закону (реєстраційний номер 10094).  

Прошу членів комітету проголосувати "за", "проти" чи "утримався" 

шляхом підняття рук, як це передбачено законом. Прошу голосувати. 

Вагнєр.  

ВАГНЄР В.О. За.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Вірастюк. А, Вірастюка немає. 

Гурін. 

ГУРІН Д.О. За.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дмитрієва. 

ДМИТРІЄВА О.О. За.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дубіль. 

ДУБІЛЬ В.О. За.    

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дубнов. Артем Васильович!  

Заславський. 

ЗАСЛАВСЬКИЙ Ю.І. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Зуб. 

ЗУБ В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Кузьміних. 
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КУЗЬМІНИХ С.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Перебийніс. 

ПЕРЕБИЙНІС М.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Радуцький – за. 

Стефанишина. 

СТЕФАНИШИНА О.А. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Пані Оксано, скільки? 

ДМИТРІЄВА О.О. У мене 11. Вірастюк, я так розумію, приєднався, 

так?  

         РАДУЦЬКИЙ М.Б. Ні, 10.  

         ДМИТРІЄВА О.О. А, Вірастюка немає, то 10.  

         РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дубнов не проголосував. 

        ДМИТРІЄВА О.О. Дубнов не проголосував. Так, 10.  

        РАДУЦЬКИЙ М.Б. За – 10 

        ДУБНОВ А,В. Дубнов – за.   

       ДМИТРІЄВА О.О. О. 11.   

       РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дякую, рішення прийнято.  

       Наступна пропозиція – врахувати 5 поправок комітету: 2, 6, 22 у новій 

редакції, 33, 48. І відхилити 45 поправок: 1, 3, 4, 5, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 

15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30, 31, 32, 34, 35, 36, 37, 38, 

39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46, 47, 49, 50. Прошу підтримати і проголосувати.  

Вагнєр. 

ВАГНЄР В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Гурін. 

ГУРІН Д.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дмитрієва. 

ДМИТРІЄВА О.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дубіль. 
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ДУБІЛЬ В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дубнов. 

Заславський. 

ЗАСЛАВСЬКИЙ Ю.І. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Зуб. 

ЗУБ В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Кузьміних. 

КУЗЬМІНИХ С.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Перебийніс. 

ПЕРЕБИЙНІС М.В. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Радуцький – за. 

Стефанишина. 

СТЕФАНИШИНА О.А. За. 

           РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Пані Оксано, скільки?  

           ДМИТРІЄВА О.О. 11. 

           РАДУЦЬКИЙ М.Б. Ні, 10. Знову Дубнов не голосував. 

           ДМИТРІЄВА О.О. Та господи, Дубнов! Зараз він проголосує. 

           РАДУЦЬКИЙ М.Б.  Ну поки 10. Дякую, рішення прийнято.  

           На завершення ставлю на голосування узагальнюючу пропозицію: 

рекомендувати Верховній Раді прийняти запропоновану комітетом остаточну 

редакцію проекту Закону (реєстраційний номер 10094) у другому читанні і в 

цілому як закон з техніко-юридичними правками.  

Доповідачем від комітету визначити  Дмитрієву Оксану Олександрівну 

як автора законопроекту та голову комітету Радуцького Михайла 

Борисовича.  

Доручити секретаріату оформити проголосовану комітетом 

порівняльну таблицю до законопроекту 10094 з урахуванням результатів 

обговорення та голосування на засіданні комітету, а також остаточне техніко-

юридичне узгодження тексту законопроекту.  
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Прошу підтримати і проголосувати. Прошу голосувати.  

Вагнєр.  

ВАГНЄР В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Гурін. 

ГУРІН Д.О. За.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дмитрієва. 

ДМИТРІЄВА О.О. За.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дубіль. 

ДУБІЛЬ В.О. За.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дубнов.  

Заславський.  

ЗАСЛАВСЬКИЙ Ю.І. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Зуб.  

ЗУБ В.О. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Кузьміних. 

КУЗЬМІНИХ С.В. За.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Перебийніс.  

ПЕРЕБИЙНІС М.В. За.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Радуцький – за. 

Стефанишина.  

СТЕФАНИШИНА О.А. За. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Пані Оксано, скільки?  

ДМИТРІЄВА О.О. 10. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. 10. Дякую. Рішення прийнято.  

Колеги, на цьому наш порядок денний вичерпано.  

СТЕФАНИШИНА О.А. Михайле Борисовичу, а можна питання в 

"Різному" таке  коротке, поки Міністерство охорони здоров’я з нами і якраз 

профільний заступник. 
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РАДУЦЬКИЙ М.Б. Прошу, Ольго Анатоліївно.   

СТЕФАНИШИНА О.А. У мене прохання.  Дивіться, я з паном Кузіним 

намагаюсь зв’язатись  вже кілька тижнів, питаю його про дуже важливе 

питання стосовно змін до постанови по медичному канабісу. По-перше, пан 

Кузін, ну я звичайно можу вам і депутатські запити подавати і так далі, але я 

би просила.. 

ГОЛОС ІЗ ЗАЛУ.  Олю, дуже підтримую, ніколи взагалі видзвонити не 

можна. Дуже підтримую щодо Кузіна, що не можна видзвонити  взагалі, про 

щось поговорити.  

СТЕФАНИШИНА О.А. Це дуже, або заведіть собі якихось помічників, 

які будуть менеджерити ваш робочий час, так щоб ви з повагою ставились до 

народних депутатів. І прошу зараз, будь ласка, хоча б коротко, дайте нам 

апдейт,  яка ситуація зі змінами до постанови 770-ї, яка всіх сьогодні хвилює.  

Дякую.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дякую,  пані Олю. 

Ігорю Володимировичу, ну дійсно, ну давайте, щоб ми не викликали 

вас на комітет, окремим засіданням не робили "круглий стіл" з заступником 

міністра, в мене прохання ставитись все ж таки з повагою до народних 

депутатів. 

ГОЛОС ІЗ ЗАЛУ.  Михайле Борисовичу, навіть пам’ятаєте, я вже вам 

неодноразово говорив, це взагалі ніякої поваги немає.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Ігорю Володимировичу, я ще раз прошу ставитись з 

повагою до народних депутатів. Друге, перечитати ще раз Конституцію 

України, згадати, що в нас парламентсько-президентська республіка і уряд у 

нас взагалі призначається і контролюється Верховною Радою, якщо ви це не 

знали, то я вас дуже прошу, перечитайте Конституцію України і свої 

функціональні обов'язки.  

Прошу, Ігорю Володимировичу, дайте відповідь. 
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КУЗІН І.В. Стосовно запитань, які піднімалися. Станом на сьогодні у 

нас була одна редакція постанови про внесення змін, де враховані були 

норми по Закону щодо регулювання обігу медичного канабісу і відповідно 

інші норми, які пропонувало ДБР, СБУ та інші правоохоронні органи. І ця 

редакція у нас була, скажемо так, основною, вона пройшла всі етапи 

погодження. Але враховуючи те, що на момент її подачі на уряд і доведення 

її до фінішу ще не було прийнятого закону, то, скажімо так, ці дві постанови 

розділили. Станом на сьогодні одна постанова про внесення змін до переліку 

наркотичних засобів і прекурсорів, вона вже подана на уряд. Це, скажімо так, 

перша черга, там, де вносяться зміни по додаванню нових прекурсорів, які 

зараз циркулюють в європейському регіоні.  

Стосовно виконання норм закону про перенесення канабісу, ТГК з 

першої таблиці в інші таблиці, цей проект постанови розроблений і 

відповідно зараз він на погодженні у центральних органах виконавчої влади. 

Станом на сьогодні, якщо я не помиляюся, з 5 установ і центральних органів 

виконавчої влади вже отримано погодження. В робочому порядку, якщо 

виникають запитання, то ми відповідно консультуємо. На минулому тижні у 

нас була зустріч з МВС, ми точно так само надали всі необхідні пояснення, 

роз'яснення. Очікуємо на їх позитивний висновок, тому що питань відкритих 

не залишилося. І після цього, як тільки отримаємо всі ці погодження, будемо 

виносити ці постанови на уряд. Це перенесення з першого переліку 

відповідно до вимог закону України.  

І точно так само паралельно на минулому тижні Держлікслужба 

завершила розробку проектів постанов Кабінету Міністрів, які відносяться до 

інших норм закону, тобто відповідно це порядок квотування, порядок 

знищення тих чи інших … (нерозбірливо). Тобто два проекти постанов нових 

ми отримали від Держліку в якості проекту, тепер вони опрацьовуються вже 

в стінах Міністерства охорони здоров'я.  
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І останнє, те що стосується 20-ї статті, в нас була відповідна вимога і 

норма, яка регулювала застосування або використання наркотичних засобів з 

першого переліку в науково-дослідницьких цілях. Проект відповідний був 

розроблений. І на цьому тижні ми його вже будемо відправляти на 

центральні органи виконавчої влади для отримання погодження  і відповідно 

внесення його вже на уряд. Тому станом на сьогодні ситуація така.  

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дякую.  

СТЕФАНИШИНА О.А. Дуже дякую вам.  

У мене прохання, сьогодні у нас понеділок, якщо до середи від 

Міністерства внутрішніх справ не буде погодження, тоді будемо разом 

зустрічатись з МВС, щоб це питання вирішити. Я думаю, що 2 дні цілком 

достатньо для того, щоб ми попрацювали безпосередньо з профільним 

заступником там і щоб вони нам дали погодження. Не буде погодження, 

будемо тоді як депутати включатись, бо ми вже чекаємо 2 місяці. Дякую.  

Я прошу вас, пане Ігорю, в середу нас повідомити, мене або Михайла 

Борисовича, яка ситуація і чи є погодження. Якщо немає, будемо тоді разом 

допомагати. 

РАДУЦЬКИЙ М.Б. Дякую, Ольго Анатоліївно.  

Ігорю Володимировичу,  ще раз три речі хотів би додати. Перша річ – 

МВС, будь-яке міністерство, будь-яка постанова не може собою підміняти 

Закон України, підписаний Президентом, який вступив в дію. Тому щоб ми в 

постановах  не побачили якісь повністю перекроювання закону, який вступив 

в дію. 

Друге, хотів би нагадати, що з шести місяців, які за законом відведені 

уряду на розробку підзаконних актів, два вже пройшли. У нас залишилось 

чотири місяці, дуже б хотілось, ну я вам точно обіцяю, що Рада, ну комітет 

точно не підтримає продовження терміну більше ніж шість місяців, тому там 

не так багато часу залишилось, враховуючи те, що сьогодні перезавантажені 

міністерства. Тому дуже велике прохання до того віднестись трошки більш 
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не формально, а все ж таки більш розуміючи, що чотири місяці може не 

вистачити. І там буде дуже неприємно для всіх.  

Третє, ще раз нагадую про спілкування з депутатами. 

І ще два питання в мене виникли, вони також стосуються саме Центру 

громадського здоров’я, саме того напрямку, який ви куруєте, у нас в плані 

роботи Верховної Ради на цей рік і збройна агресія не дозволяє нам не 

виконувати цей план, це ми  так і не бачимо від вас проекту Закону про 

біологічну та хімічну безпеку. Часу в нас залишилось трошки більше пів року 

на прийняття цього закону згідно плану і ми не бачили навіть проекту.  Це 

друге питання.  

Третє питання. Ну, ви знаєте, я вже трошки втомився, другий рік у нас 

скоро закінчиться, як ми чекаємо закон про регулювання БАДів, біологічних 

добавок і косметичних засобів, в яких діюча речовина іноді перевищує в 500 

разів діючу речовину, яка застосовується в рецептурних ліках.  

Це також питання до громадського здоров'я, тому я дуже прошу 

прискорити ці питання. У нас є звіти, і ми по цих звітах і перед 

Європейським Союзом, бо ці два закони, вони є євроінтеграційними, і перед 

керівництвом Верховної Ради нам треба щось відповідати, не хочеться 

перетворюватись в "дитячий садок" і доповідати Голові Верховної Ради чи 

віцепрем'єру з питань євроінтеграції, що це не ми винні, а хтось винний. 

Комітет завжди з Міністерством охорони здоров'я працював, ви знаєте, дуже 

тісно, і завжди ми знаходили спільну мову. Давайте, щоб ми не писали в 

своїх звітах, що не надані проекти, тому закони не прийняті, вимоги не 

виконані. 

Колеги, якщо питань більше немає, порядок денний вичерпаний.  

Дякую всім за роботу. 

Зустрічаємося у залі, всі знають, коли у нас засідання чергове, в залі 

зустрічаємося, і у мене прохання – це дійсно дуже важливо, саме на цих 
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засіданнях максимальну явку забезпечити, бо там дуже важливі для країни 

законопроекти будуть розглядатися. 

Дякую всім. Бережіть себе! 

 


